



Porter Airlines and Porter Escapes announce partnership with Flex Travel Solutions Inc., a customer-centric solution designed to facilitate the post-booking process and reporting between Travel Suppliers and their Agencies.

As of September 5th, 2022, your bookings will be made available through the Flex Travel Solutions (FTS) platform where you can expect:

- Faster payouts for any eligible backend commissions
- Detailed reports at your fingertips including export functions in PDF, CSV, etc.
- Simplified management of branches in a self-serve fashion
- Centralized promotions allowing you to receive higher payouts
- & much more...

Porter Airlines and Porter Escapes are partnering with FTS to create a more seamless commission payout process for our agency community and we look forward to supporting you through the transition. Travel agents who do not already have an account with FTS can register here: <https://portal.flextravelsolutions.com/commission/app/enroll>

To learn more visit: <https://www.flextravelsolutions.com/about/>



Porter Airlines et Évasions Porter ont le plaisir de vous annoncer leur partenariat avec Flex Travel Solutions Inc., un service-client qui facilite le processus post-réservation et le transfert d'information entre les fournisseurs de l'industrie du voyage et leurs agences.

Depuis le 5 septembre 2022, vos réservations se font par l'entremise de la plateforme de Flex Travel Solutions (FTS), qui vous assure :

- Le paiement rapide des commissions admissibles
- L'accès rapide à des rapports détaillés, y compris la fonction de transfert de données en formats PDF, CSV, etc.
- La gestion efficace des succursales en mode libre-service
- La centralisation des promotions, qui vous permet d'obtenir des sommes plus élevées
- Et plus encore...

Porter Airlines et Évasions Porter s'associent à FTS pour offrir au secteur des agences un processus de remboursement des commissions simplifié. Soyez assurés que nous vous guiderons tout au long de la transition. Si vous ne possédez pas déjà un compte auprès de FTS, cliquez ici (<https://portal.flextravelsolutions.com/commission/app/enroll> ou <https://www.flextravelsolutions.com/about/>) pour en savoir plus et vous enregistrer.